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با حکم مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای خوزســتان یعقوب دانشی به 
عنوان مدیر امور مالی و ذیحســاب این شرکت منصوب و معارفه شد.در 
نشســتی که با حضور علی اسدی مدیرعامل و مدیران این شرکت، امید 
احمــدی نماینده وزیر مدیرکل امور اقتصاد و دارایی خوزســتان و ســید 
طاهر موســوی راد معاون نظارت مالی و رئیس خزانه معین خوزســتان 
برگزار شــد، یعقوب دانشی به عنوان مدیر امور مالی و ذیحساب منصوب 
و از تلاش های چندین ســاله علی امینی در این مســئولیت قدردانی به 

عمل آمد و وی به عنوان مشــاور مدیرعامل در امور مالی منصوب شد.از 
جمله وظایف مدیر امور مالی و ذیحساب شرکت برق منطقه ای خوزستان 
می توان به انجام وظایف و اختیارات به عنوان ذیحســاب وزارت اقتصاد 
و امور دارائی بر اســاس قوانین و مقررات مالی و ذیحســابی، نظارت بر 
حسن اجرای دســتورالعمل ها، بخشنامه ها، آیین نامه های مالی، و سیستم 
متحدالشــکل حســابداری وزارت نیرو و اســتانداردهای مالــی، تعیین 
و پیشــنهاد اهداف اصلی و اساســی مدیریت مالی در چارچوب رســالت 

شــرکت، تهیه صورت های مالی میان دوره ای و سالیانه جهت ارسال به 
مدیریت شرکت و مراجع ذیصلاح و همچنین تهیه تراز ماهیانه حساب ها 
و دفاتر قانونی و تنظیم و پیشــنهاد بودجه مدیریت مالی و نظارت و تایید 
درخواســت وجوه از خزانه و تنظیم و اجرای تسهیم نقدینگی شرکت در 
چارچوب بودجه نقدی، اشــاره کرد.در همین رابطه سید رحمت الله اکرمی 
خزانه دار کل کشــور نیز در حکمی انجام امور ذیحسابی شرکت سهامی 

برق منطقه ای خوزستان را به یعقوب دانشی محول کرده است.

مدیر امور مالی و ذیحساب شرکت برق منطقه ای خوزستان منصوب شد

شهرستان

امتیاز- عباس زاده- ازابتدای سال جاری تا پایان بهمن ماه،شبکه توزیع آب شرب 
درسطح استان گیلان به طول بیش از260کیلومتر اصلاح وتوسعه یافت.به گزارش دفتر 
روابط عمومی وآموزش همگانی شرکت آب وفاضلاب گیلان؛مدیرعامل شرکت آبفای 
اســتان بیان داشت: طی سال جاری، به منظور تامین آب شــرب بهداشتی و پایدار،در 
مناطق شهری و روســتایی 17 شهرستان استان،عملیات توسعه شبکه توزیع آب شرب 
به طول 207کیلومتر بااعتبار 847میلیارد ریال اجرایی وبرای 5هزارو 900خانوارشــهری 
وروســتایی امکان بهره مندی ازآب شــرب ســالم فراهم شــد.علیرضا غیاثی تصریح 
کرد:همچنین با توجه به قدمت بالا وفرسودگي شبکه توزیع آب دربرخی ازمناطق استان 
جهت افزایش پایداری شبکه وکاهش هدررفت آب شرب به منظور افزایش رضایتمندی 
مشــترکین،با برنامه ریزي مناسب وبراساس اولویت بندی، 53 کیلومتر ازشبکه فرسوده 
دراقطار مختلف بااعتباری بالغ بر 296 میلیارد ریال،مورد اصلاح وبازســازی قرارگرفت 
ویک هزارو 455 رشته انشعاب آب شرب اصلاح واستانداردسازی شد.وی؛ محل تأمین 
اعتبار اجرای این عملیات رامنابع عمرانی ودرآمدهای جاری شــرکت عنوان کردوافزود: 
71 میلیارد ریال ازاعتبارهزینه شده ازمحل تبصره 3 تامین شده است.غیاثی یادآورشد:در 
راستای ارتقاء کیفیت آب شرب و افزایش سطح رضایت مشترکین از خدمات ارائه شده 
توســط شرکت، ازاول سال تا کنون،شبکه توزیع آب شرب به طول 8هزارو 99 کیلومتر 
درســطح شهرها و 9هزار و 360کیلومتر درحوزۀ روستایی استان باصرف هزینه ای بالغ 

بر 29 میلیارد ریال مورد شستشو قرارگرفت.

امتیاز- عزیزی: شهردار کرج با اشــاره به بهره برداری از فازهایی از قطار شهری، 
کنارگذر شــمالی و خریداری اتوبوس های برقی، گفت: طلسم پروژه های کلان و نیمه 
تمام در دوره ششــم مدیریت شهری شکسته شد و شاهد تحولات عمرانی و زیرساختی 

در این کلانشهر می باشیم.
بنابرایــن گزارش ،مهرداد کیانی ؛ با بیان اینکه اجــرای چندین پروژه مهم به صورت 
همزمان در شهر سابقه نداشته است، اظهار داشت: تحولات عمرانی کرج امروز در سطح 
کشور هم مطرح است، برای مثال پیچیده ترین پل خاورمیانه در قالب بخشی از کنارگذر 
شمالی در حال احداث است و در هر گوشه از کرج کارهای بزرگی در حال رقم خوردن 
می باشد.وی با تاکید بر اینکه شهرداری کرج امسال نیز در تحقق بودجه سالانه و متمم 
آن عملکردی فراتر از انتظار داشــته اســت، ادامه داد: چندین تقاطع غیرهمسطح را در 
دســت اقدام داریم، BRT به سرعت در حال تکمیل است و با اتصال متروی کرج به 
قطار شــهری تهران در سال آینده می توانیم یک دستاورد تاریخی را برای شهر رسانه 
ای کنیم؛ این ها در ســایه فضای اتحاد و همدلی در حال انجام هســتند.کیانی با تاکید 
بر اینکه نخســتین اتوبوس های برقی تولید ایران را برای خدمت به مردم شریف کرج 
خریداری کرده ایم، عنوان کرد: در هیچ دوره ای به اندازه دوره ششــم به حوزه تقویت 
حمل و نقل عمومی و نگاه به مسائل زیست محیطی توجه نشده است و سرمایه گذاری 

کلانی در این بخش صورت گرفته است.

امتیاز- اکبر جهانی: رئیس مرکز مدیریت راه های اســتان اردبیل گفت:بیش از 10 
میلیون تردد تخلف ســرعت غیرمجاز در محورهای مواصلاتی اســتان اردبیل ثبت شده 
است.بنابراین گزارش ،امید نسیمی رئیس مرکز مدیریت راه های استان اردبیل در بازدید از 
سامانه هوشمند محور مغان با بیان اینکه این میزان 10درصد از کل تردد استان را شامل 
می شود گفت:میانگین سرعت متوسط استان 72 کیلومتر است که انتظار داریم رانندگان 
برای حفظ جان خود و سایر مترددین علاوه بر رعایت سبقت و سرعت مطمئنه به علائم 
راهور در جاده نیز توجه کنند.وی محورهای گرمی-بیله سوار،مشــگین شــهر –کنگرلو 
وبران-قره آغاج را جزوه محورهای پرتردد ســرعت غیرمجاز اســتان برشمرد و تصریح 
کرد:در مدت یاد شده 300 هزار و570 تردد تخلف سرعت غیرمجاز در محور گرمی –بیله 
ســوار،277 هزار و695 تردد در محور مشگین شهر-کنگرلو و 389هزار و217 تردد نیز در 
محوز مشگین شهر-کنگرلو ثبت شده است.رئیس مرکز مدیریت راههای استان اردبیل با 
اشاره به اینکه در 11 ماهه گذشته بیش از 807هزار تردد تخلف سبقت غیرمجاز در مبادی 
ورودی و خروجی استان به ثبت رسیده اظهار کرد:در این مدت 157هزار و54 تخلف تردد 
ســبقت غیرمجاز در محور آســتارا-اردبیل،92 هزار و596 تردد در محور اردبیل-سرچم 
و 74 هزار و616 تردد نیز در محور اســالم-خلخال ثبت شــده است.نسیمی خاطرنشان 
شد:در این مدت محور آســتارا-اردبیل با 2میلیون و251 هزار و130 تردد،اردبیل-آستارا 
با 1میلیــون و907 هزار و80 تردد و محور اردبیل-نیر با 1 میلیون و781هزار و860 تردد 

جزوه محورهای پرتردد تخلف فاصله طولی غیرمجاز استان است.

توسعه و اصلاح بیش از 
260 کیلومتر شبکه توزیع آب شرب 

طلسم پروژه های کلان عمرانی در دوره 
ششم مدیریت شهری کرج شکسته شد 

ثبت ۱0 میلیون تردد تخلف سرعت 
غیرمجاز در محورهای مواصلاتی اردبیل 

رئیس مرکز مدیریت راه های استان اردبیل خبرداد:مهرداد کیانی:در سطح استان گیلان صورت گرفت؛

اخبار کوتاه 

 امتیاز - لیلا پاشــایی: مدیــرکل راهداری 
و حمل و نقــل جاده ای آذربایجان شــرقی گفت: 
تیم های راهداری با اســتقرار در جاده های استان 
آماده ارایه خدمات به مســافران در ایام تعطیلات 

نوروزی هستند. 
اورجعلــی علیزاده در رزمایش نوروزی ترافیکی 
1403 اســتان، با اعلام ایــن خبر افزود: در این 
ایام یــک هــزار و 200 نیرو با بیــش از 800 
دستگاه خودرو در قالب تیم های راهداری برای 
ارایه خدمات به مســافران در جاده های استان 

شوند.  می  مستقر 
وی بــا بیان اینکــه 72 پایــگاه و راهدارخانه در 
جاده های استان برای اسکان اضطراری مسافران 
نوروزی تجهیز شده است، اظهار کرد: گشت های 
راهداری نیــز با حضور در 130 نقطه حادثه آفرین 
اســتان اقدامات لازم را برای پیشــگیری از بروز 
حادثــه در این نقاط و آشکارســازی آن ها انجام 

خواهند داد. 
مدیــرکل راهــداری و حمــل و نقــل جاده ای 
آذربایجان شرقی با اشــاره به اینکه تعطیلات عید 
نوروز امســال با ماه مبارک رمضان مقارن شــده 

اســت، گفت: پیش بینی می شود اغلب سفرهای 
نوروزی در اســتان بعد از افطار و اوایل شب انجام 

شــود بنابراین احتمال بروز ترافیک در این ساعت 
در جاده ها زیاد است. 

علیزاده، ادامه داد: با توجه به تداوم شــرایط آب و 
هوایی زمستانی در ســطح استان و وجود برف در 

گردنه هــای برفگیر مانند صائین و پیام، ماموریت 
راهداران در قالب عملیات راهداری زمستانی برای 
ارایه خدمات به مردم و مســافران تا 15 فروردین 

سال آینده ادامه خواهد داشت. 
وی با اشــاره به اینکه ســرعت رانندگی در این 
استان نسبت به میانگین کشوری بالا است، یادآور 
شــد: با وجود کاهش تعداد تصادفات جاده ای در 
سطح اســتان، به علت بالا بودن شدت تصادفات 
رانندگــی، تعداد مــرگ و میرهای ناشــی از این 

تصادفات بیشتر است. 
علیزاده، با تاکید بر ضرورت کاهش ســرعت 
امید  افــزود:  اســتان،  جاده های  در  رانندگی 
اســت رانندگان در ایــام تعطیلات نوروزی با 
رعایــت ســرعت مطمئنه و قوانیــن رانندگی 
کنند  پیشــگیری  ای  تصادفــات جاده  بروز  از 
و ســفری امــن و خاطره انگیز بــرای خود و 

کنند.  فراهم  خانواده 
لازم به ذکر اســت، رزمایش نــوروزی ترافیکی 
1403 آذربایجان شــرقی از روز یکشنبه 20 اسفند 
تا 15 فروردین ســال آینده در جاده های اســتان 

اجرا می شود.

با معرفی شهید شاخص، چهره ماندگار و شهروند افتخاری؛ 

آیین اختتامیه روز بوشهر برگزار شد 
امتیاز- -فریبا پدیدار:آیین اختتامیه روز بوشهر با حضور پرشور 
مردم، خانواده های شهدا و مسئولین استانی در سالن لیان شهر بوشهر 
برگزار شــد. در این آیین، رییس شورای اسلامی شهر بوشهر با بیان 
اینکه برنامه های مختلفی به مناســبت هفته بوشــهر در سطح شهر 
برای مردم برگزار شد، افزود: امیدواریم برگزاری این برنامه ها موجب 
رضایتمندی همشهریان عزیز را فراهم کرده باشد. وحید نیک روش 
ضمن گرامیداشــت یاد و نام شــهدا تصریح کرد: نگاه ما در شورای 
اسلامی شــهر جبران کمبودها در شهر بوشهر است و در این مسیر 
تمام تلاش خود را به کار خواهیم گرفت. وی با بیان اینکه امیدواریم 
بتوانیم اقداماتی که مثمر باشد و باعث ایجاد شورونشاط بین مردم شود 
را به مردم شریف بوشهر ارائه دهیم، افزود: شهرداری با ابتدایی ترین 
مســائل مردم نیز سر و کار دارد، بنابراین تمام تلاشمان بر این است 
که خدمات شهرداری موجب ایجاد رضایتمندی مردم شود. این اصل 
برای ما مهم بوده و تمام همت خود را به کار خواهیم گرفت تا بهترین 
خدمات را به مردم بوشــهر که لایق بهترین ها هســتند ارائه بدهیم. 
رییس شــورای اسلامی شهر بوشهر درخصوص برگزیدگان اختتامیه 
هفته بوشــهر گفت: افرادی که انتخاب شــده اند موجب اعتلای نام 
بوشهر و بوشهری نه تنها در کشور بلکه در دنیا شده اند. گفتنی است، 
در آیین اختتامیه شانزدهمین نکوداشت روز ملی بوشهر، شهید علیرضا 
ماهینی به عنوان شــهید شاخص سال، مهدی طارمی به عنوان چهره 
ماندگار و دکتر گیسو حاتمی به عنوان شهروند افتخاری انتخاب شدند.

:ISO10015 برگزاری دوره آموزشی استاندارد

2019 در شرکت معدنی املاح ایران 
 امتیاز- داودی: دوره آموزشی استاندارد ISO10015 با حضور 
مهندس عدل محمدی برای واحد منابع انسانی و برنامه ریزی طی 3 
روز در اسفندماه سال جاری در مجتمع های تولیدی اراک و گرمسار 
برگزار شــد. این دوره آموزشــی با هدف تجهیز افراد متخصص به 
دانش و مهارت های لازم برای پیاده ســازی موثر ISO10015 در 
سازمان، پرورش فرهنگ یادگیری و رشــد مستمر سازمان برگزار 
شد. دوره آموزشــی ISO10015:2019 یک استاندارد بین المللی 
اســت که دســتورالعمل هایی را برای مدیریت شایستگی و توسعه 
افراد ارائه می دهد. این اســتاندارد در نظر گرفته شــده است که به 
سازمان ها کمک کند تا مهارت ها و دانش مورد نیاز کارکنان را برای 

انجام کارها به طور موثر شناسایی کنند.

فرمانده انتظامی هرمزگان:

بستر امنیت و آرامش مسافران نوروزی 
به هرمزگان فراهم شده است 

 امتیاز- حســین روحی: فرمانده انتظامــی هرمزگان در جمع 
خبرنــگاران نحوه اجرای رزمایش طرح نوروزی 1403 را در اســتان 
هرمزگان تشــریح کرد و گفت: تمامی بسترهای انتظامی، اطلاعاتی 
و ترافیکی برای نوروز و مسافران فراهم شده است.بنابراین گزارش ، 
سردار علی اکبر جاویدان صبح یکشنبه با حضور در جمع خبرنگاران 
و تبریک حلول ماه مبارک رمضان، بیان داشــت: خدا را شاکریم که 
توفیق خدمت گذاری به مردم خوب و ولایت مدار اســتان هرمزگان 
و میهمانان نوروزی نصیب بنده و همکارانم شــده اســت.وی ادامه 
داد: طرح نوروزی امســال با شــعار » آرامش و امنیت در بهار قرآن 
و طبیعــت« از مهم ترین طرح های ما قــرار دارد که محوریت اصلی 
آن موضوعات ترافیکی اســت که در مجموعــه انتظامی هرمزگان، 
همه عزیزان در حال تلاش هســتند تا تمامی بسترهای لازم را برای 
میزبانی از مســافران نوروزی فراهم کنند.جاویدان ادامه داد: اســتان 
هرمزگان هرساله یکی از مقاصد مسافران و گردشگران نوروزی است 
که به همین جهت تمامی بســترهای امنیتی، اطلاعاتی و ترافیکی 
را در اســتان فراهم کرده ایم.فرمانده انتظامی هرمزگان، بیان داشت: 
همچنین با بررسی های انجام شده، نقاط حادثه خیز شناسایی و مراتب 
اجرایی جهت برطرف کردن و کنترل  آنها انجام شــده است.وی در 
پایان، گفت: امیدوارم نوروز امسال بدون هیچگونه تلفات و حادثه ای 

طی شود و همه عزیزان از سفر خود نهایت استفاده و لذت را ببرند.

نخستین جشنواره موضوعی عکس راه 
سبز با محوریت راه و کاربران جاده ای 

در استان گیلان برگزار می شود
امتیــاز – عباس زاده - مدیــرکل راهــداری وحمل و نقل 
جاده ای اســتان گیلان،ازبرگزاری نخســتین جشــنواره ی استانی 
عکس باعنوان راه ســبز باهدف ارتقــاء فرهنگ ایمنی حمل ونقل 
جاده ای خبرداد.غلامعلــی نیک فهم،مدیرکل راهداری وحمل ونقل 
جاده ای استان گیلان گفت:این جشنواره با هدف گسترش فرهنگ 
ترافیک جاده ای بامشارکت عکاســان حرفه ای درتولیدعکس هایی 
با ایده هــای بکردرجهت ارتقای کیفیت زیرســاخت راه های برون 
شــهری و روســتایی و ارتقای ایمنی تردد کاربران جاده ای،برگزار 
می شــود.فرزاد فخرایی،دبیر این جشنواره نیزبا اشاره به این که، این 
جشــنواره به منظور پررنگ کردن نقش ارتقــاء ایمنی حمل ونقل 
جاده ای وایجادارتبــاط هنربا این مقوله با اســتفاده از نگاه تیزبین 
هنرمندان عکاس وعلاقه مندان به عکاسی برای به تصویر کشیدن 
زوایای حمل و نقل جاده ای، برگزارمی شود،گفت:موضوعات عکس 
دراین جشــنواره شــامل:ایمنی راه ها،راه ها ومنابــع طبیعی،ایمنی 
وادوات  پیاده،رانندگان،موتورســواران  ترددکاربران جاده ای)عابرین 
کشــاورزی(،حمل ونقــل کالا وترانزیت،حمــل ونقــل عمومــی 
مســافر،راه واحشــام وراه و محیط زیست اســت.فخرایی درادامه 
افزود:آثار پذیرفته شــده به صورت نمایشگاهی درمعرض دیدعموم 
قرار خواهد گرفت وبه عکاســانی که آثارشــان به نمایشــگاه راه 
یابد،گواهی شــرکت درمســابقه اهداخواهد شد.دبیرجشنواره ی راه 
سبز،شرکت دراین مســابقه را برای عموم علاقه مندان و عکاسان 
آزاد عنوان نموده وافزود:این جشنواره به صورت تک عکس برگزار 
می شودوهرعکاس می تواند حداکثر 10عکس به دبیرخانه جشنواره 
ارســال نماید.عکس ها بایدبافرمت JPEG بوده وضلع کوچک آن 
حداقل 20 سانتیمتر )2000 پیکسل( باشد.عکس ها باید درمنطقه ی 
جغرافیایی گیلان عکاســی شده باشد.گفتنی است:مدیر اجرایی این 
جشنواره،محمدرضا مجلســی وهیات داوران،شباب گلچین، افشین 
میرزایی ومرتضی رفیع خواه بــوده وجایزه نفراول 6 میلیون تومان، 
نفردوم 4 میلیون تومان ونفر ســوم وهمچنین برنده جایزه ی ویژه 
نیزدومیلیون تومان اســت.علاقه مندان به شــرکت دراین جشنواره 
می توانند آثارخودرا تا 10 اردیبهشــت 1403،از طریق پیام رسان ایتا 

به شماره ی 09119375535 ارسال نمایند.

جهت ارایه خدمات به مسافران در ایام تعطیلات عید؛ 

تیم های راهداری نوروزی در آذربایجان شرقی آماده شدند

امتیاز- کلهر: معاون عمرانی استانداری قزوین 
گفت: با معرفی توانمندی ها و جذب سرمایه گذار 
بخش خصوصی می توانید توســعه شــهر الوند را 
تســریع کنید.بنابراین گزارش؛ مهــدی رجحانی 
معاون امور عمرانی استانداری قزوین روز یکشنبه 
به همراه مصطفی غفوری فرماندار البرز، اسماعیلی 
مدیرکل دفتر شــهری استانداری، میزانی مدیرکل 
دفتر فنی به منظور بررســی مشکلات شهر الوند 
در نشست هم اندیشی با شهردار و اعضای شورای 
شــهر شرکت کرد و در خصوص پیگیری مطالبات 
مدیریت شهری قول مساعدت داد.مهدی رجحانی 
در این نشســت پس از شــنیدن گزارش شهردار 
و رئیس شــورای شــهر الوند و طرح مشکلات و 
مطالبات آنها اظهارداشــت: ضوابط بازآفرینی باید 
تشــویقی باشد تا مورد اســتقبال مردم قرار گیرد، 
البتــه محدودیتها برای افزایش کیفیت ســاخت و 
ساز اســت تا بعدها مشکلات بیشــتر نشود برای 
نمونه اگر تراکم را بیشــتر کــرده و عرض معبر را 
کم کنیم شاید مشکل ساز باشد اما نظر پیمانکاران 
و مجریــان را مــورد توجــه قرار مــی دهیم و با 
رویکرد حفظ منافع مردم و ایجاد رفاه بیشتر برای 
شهروندان در این زمینه بررسی دقیق تری خواهیم 
کرد.معاون عمرانی استانداری قزوین در خصوص 
کمبود نیروی انســانی در شهرداری بیان کرد: در 
خصوص مشــکل نیروی انســانی یک نیازسنجی 
شــده و می پذیریم که در شهرداری الوند در حوزه 
نیروی انسانی و آتش نشانی کمبودهایی داریم و در 
مرحله صدور مجوز هستیم.وی گفت: برای استان 
150 مجوز استخدام درخواست شده که عمده آن 
بــه الوند اختصاص خواهد یافت و در ماه آینده هم 

نشســتی خواهیم داشت تا مشــکلات شهرداریها 
را ســریعتر حل کنیم.رجحانــی در مورد زمینهای 
شلویری و گلچین هم اظهارداشت: جنبه صحت و 
سلامت این موضوع با نظر دستگاه قضایی است و 
اگر  اشکالی دیده شد که تکلیفی نداریم و تمکین 
می کنیم اما اگر اشــکال قانونی نداشت باید منافع 
شهری را لحاظ کنیم و اجازه دهیم توسعه شهری 
اتفــاق بیفتد.معاون عمرانی اســتانداری در زمینه 
بازسازی خانه اربابی اظهارداشت: این که پیشنهاد 
شد بازسازی این خانه از مسئولیت شهرداری حذف 
شود و کار دیگری بر عهده شما باشد باید بررسی 
بیشتری کنیم و اعلام نشر شــود.رجحانی افزود: 
چون شــهر الوند قدیمی است مسائل پیچیده ای 
دارد و محصور شدن آن در میان اراضی کشاورزی 
و شــهر صنعتی شــرایطی را از نظر اب و هوایی 
ایجاد کرده  و اقتضائات شــهر الوند نیز زیاد است 
که باید اولویت بندی کنید.وی بیان کرد: از شهردار 
درخواســت می کنیم فهرستی از پروژه های مهم 
عمرانی و شــهری تهیه کنند تا در ابتدای ســال 
جدید در نشســتی بتوانیم اولویت ها را مشــخص 
کنیم و ما هم خود را همسو با مدیریت شهری می 
دانیم هرچند شاید نظراتی بدهیم و به یک لیست 
متمرکز و مهم برســیم و آنهــا را عملیاتی کنیم.

رجحانی یادآورشــد: این رویکرد را در شــهرداری 
قزوین پیــاده کردیم و از 100 پروژه به 20 عنوان 

مهم رسیدیم و کار عملیاتی شد.
شهرداری به مطالبات مردم اهمیت دهد

معاون استاندار در ادامه گفت: در جرای طرح های 
عمرانی حتما به نظر مردم احترام بگذارید و به آن 
اهمیت دهید شاید برای مســیر دسترسی مثلا 5 

مســیر پیشــنهاد کنید که باید اولویت بندی کنیم 
که کدامیک با اعتبار کمتر و زمان کوتاهتر و بدون 
آســیب به محیط زیست اجرایی شــود.وی افزود: 
در خصوص جابجایی بازســازی خانه اربابی با راه 
نصرت آباد و پلی وینا موضوع باید بیشــتر بررسی 
شود و در مورد تغییر کاربری بیمارستان امام علی 
هم موافقیم و لازم است از محل مولدسازی هزینه 
هــای آن تامین شــود.رجحانی در زمینه پرداخت 
مطالبات ادارات به شهرداری الوند نیز اظهارداشت: 
اجرایی  اعتباری دســتگاههای  هرچند وضعیــت 
مناســب نیســت اما این موضوع را پیگیری می 
کنیم تا به نتیجه برســد.معاون عمرانی استانداری 
قزویــن در ادامه افــزود: درخصوص اصلاح طرح 
تفصیلی شــهر الوند که افق آن 1400 بوده تامین 
اعتبار نشــده و طرح جامع هم برای ســال 1396 
بــوده که دراولویت قرار می گیرد  زیرا شــهر نباید 
بلاتکلیف بماند.این مدیر گفت: درزمینه مشــوق 
های بازآفرینی در کمیســیون ماده 5 باید موضوع 
را بررسی کنیم تا مشوق ها بیشتر شود زیرا اعتقاد 
داریم بسته تشــویقی باید انگیزه بخش باشد ولی 
به منافع عمومی شــهر هم توجه شود تا به نقطه 
تعادل برسیم.وی اظهارداشت: باید بپذیریم که در 
بافت فرسوده به شــرایط ایده آل نمی توان رسید 

و  گاهی با عدول از اســتانداردها دنبال رسیدن به 
معیارقابل قبول هستیم تا توسعه شهری و نوسازی 
آن متوقف نشــود اما لازم اســت مطالعات طرح 
جامع شــهر نیز زودتر تکمیل شــود تا چشم انداز 
شهر ترسیم شود.رجحانی تســریع در بسترسازی 
برای تحقق شــهر هوشــمند را ضروری دانست 
و اظهارداشــت: بایســتی بســتر لازم برای شهر 
هوشــمند ایجاد شود و درخصوص ارتباط دانشگاه 
با شهرداری هر کمکی لازم باشد انجام می دهیم 
تا از این ظرفیت بیشتر استفاده کنید.وی ادامه داد: 
درخصوص احداث کمربندی ها باید اولویت بندی 
شــود و برای راه اندازی دهکده سلامت و بازارچه 
و نمایشگاه محلی هم لازم است در نشست های 

تخصصی تصمیم گیری شود.
معاون عمرانی اســتانداری قزوین در مورد آبیاری 
فضای ســبز با آب خام هم گفت: برای تامین آب 
خــام در کارگروه تنش آبی مصوباتی داشــتیم که 
باید آبیاری فضای ســبز از آب شرب جدا شود و در 
خصوص پرداخت هزینه پساب و مطالبه شهرداری 
از راهداری و تامین دو هزار تن آسفالت نیز پیگیری 
لازم صورت خواهد گرفــت.وی اضافه کرد: برای 
اصــلاح ورودی های شــهر الوند بایــد به صورت 
ویژه کار شــود و یک طرح جامع برای ساماندهی 
ورودی شهر تهیه کنید.رجحانی در مورد بودجه نیز 
اظهارداشــت: افزایش 100 درصد بودجه شهرداری 
الونــد ارزشــمند ات و امیدوارم با اعتبارات ســال 
آینده بتوانید گام مهمی در راســتای خدمت رسانی 
به مردم بردارید و طــرح های نیمه تمام را تکمیل 
کنید.وی بیان کرد: توصیه می کنیم در اجرای طرح 
های عمرانی حتمــا کار را به اندازه و تعداد محدود 

شــروع کتید تا بتوانید طرح هــا را تکمیل کرده و 
بسرعت به مرحله بهره برداری برسانید تا کام مردم 
شیرین شود.رجحانی ســاماندهی رودخانه یالیان و 
تکمیل پارک جنگلی را هم مهم دانست و خواستار 
در اولویــت قرار گرفتــن آن شــد.معاون عمرانی 
استانداری قزوین در ادامه جذب سرمایه گذار برای 
اجرای طرح ها را مهم دانســت و یادآورشد: درمورد 
سرمایه گذاری جدی باشید و با معرفی توانمندی ها 
و ظرفیت های خوب این شهر زمینه حضور سرمایه 
گذاران را مهیا کنید تا بخشی از کارها توسط بخش 
خصوصی انجام شود.وی اضافه کرد: کتاب فرصت 
های سرمایه گذاری درشــهرداری ها رونمایی شد 
و فرصــت های موجود در شــهرداری ها را معرفی 
کرده ایم و چون منابع مالی محدود است حتما باید 
نگاههــا و رویکردها تغییر کند و با جذب ســرمایه 
گذار با روشهای مشارکتی به تسریع در اجرا کمک 
کنید و ما هم در این زمینــه حمایت خواهیم کرد.
رجحانــی گفت: دنبال مدل های ســرمایه گذاری 
باشــید زیرا این کار یک روش کاربردی در توسعه 
شهرهاست و به حمایت های استانداری نیز امیدوار 
باشید.وی اظهارداشت: الوند شهر پر ظرفیتی است 
که می تواند شکوفا شــود اما آنچه شهر شما را در 
مسیر توســعه و تحول قرار می دهد جذب سرمایه 
گذار است و انتظار می رود با وجود فعالان اقتصادی 
متعدد در شــهر صنعتی البــرز از ظرفیت آنها برای 
توسعه شهری استفاده کنید.معاون استانداری قزوین 
یادآورشد: در جذب ســرمایه گذار باید روشهایی را 
پیشنهاد کنید تا هم سرمایه گذار سود منطقی ببرد 
و هم شما به توسعه شهری دست یابید و با رویکرد 

منفعت دو جانبه به مدل کاربردی رسید.

توسعه و تحول در شهر الوند را با جذب سرمایه گذار تسریع کنید


